
Referat bestyrelsesmøde Skellet 02.05.24  
 
Deltagere: Trine Mortensen, Marianne Windfeld-Lund, Karl Jessing, Peter Thorn, Axel Jørgensen,  
Afbud: Kimmie Fasberg 
Referent: Marianne Windfeld-Lund 
Sted: Akacievænget 8, kl. 17:00-19:00 
Axel deltog via TEAMS 
 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
Referatet er godkendt via mail og uploadet til hjemmesiden 
Mht. hjemmesiden:  

Trine arbejder i wordpress, men der er kodninger på hjemmesiden hun ikke kender og der er behov for at en professionel 
kigger på siden og det kommer til at koste lidt.  
Bestyrelsen er enig i at der skal være et medlem, der kan arbejde på hjemmesiden og godkender, at en professionel kigger 
på siden og opdaterer med det, der er relevant for at den fungerer. 

 
2. Budget 2024 og 2025 

Axel fremviste revideret budget for 2024 og forslag til budget 2025. De forskellige poster blev gennemgået.  
Regnskab 2022 skal godkendes af GF24. 
Regnskab 2023 skal fremlægges på GF24. 
Budget 2025 skal fremlægges på GF24. 
Axel fremlægger regnskab og budgetter, hvis Kimmie ikke deltager på GF24.  

 
3. Regnskab 2023 

Godkendt af bestyrelsen samt af revisorerne.  

Trine har sammen med Stig og Rickard gennemgået bilag, kontoudtog og regnskabet. Begge revisorer har underskrevet. Der 
var ingen bemærkninger fra bestyrelsen. 
 

4. Eventuel indkommende forslag til GF24 
Der er ikke indkommet forslag.  
 

5. GF24  
Beretning: godkendt med rettelser 
Dagsorden: godkendt med rettelser 
Udsendelse: Trine udsender  
Form på GF – hvem gør og siger hvad? 
Valgsedler: Peter medbringer 
Dirigent; Bestyrelsen har spurgt om Henning Broman vil stille op 
Referent: Marianne har tilbudt sig og Karl som med-referent 

 
6. Opdatering bump og ansøgning til kommunen/Axel 

Vi afventer politiets godkendelse.  
 

7. Vejene 
Bavnevej lidt tyndslidt. Når politiet har godkendt vores bump, vil vi få ordnet 50 – 100 kvm. samtidigt. 
Fåretoften har sendt et tilbud om at være med i et hul på hjørnet af Fåretoften. Axel kontakter dem for en konkret pris.  

 
8. Eventuelt 

Trappen 



Sebastian Rosendahl der har repareret trappen har også gennemgået trappens stand og hans vurdering er, at trappeforløb 
fra top til platformen skal skiftes inden for en kort periode. De strør, trinene hviler på er rådne. 
Bestyrelsen har modtaget tilbud og vurderer at vi skal kontakte Sebastian Rosendahl for en konkret vurdering, at vi skal 
afvente mere om kystsikringsbeskyttelse og derefter træffe beslutning om trappen.  

 
Kommende bestyrelsesmøder  

2. juni GF24 

 
 
 
 


